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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:515 Uteblivna skatteintäkter från kilometerskatten  

Socialdemokraterna gick 2014 till val på att man ville införa en kilometerskatt 
för lastbilar. Tanken var att intäkterna från denna skatt skulle gå till finansiering 
av andra infrastrukturella projekt. Nu har det visat sig att regeringen inte 
kommer att kunna införa en kilometerskatt under mandatperioden. Anledningen 
är att den visat sig alltför komplicerad att införa av juridiska och tekniska skäl. 

En införd kilometerskatt beräknades kunna ge staten drygt 4miljarder kronor 
extra i skatteintäkter årligen. Detta utgjorde därmed en viktig inkomstkälla för 
att skapa reformutrymme för att kunna finansiera andra socialdemokratiska 
vallöften. Nu när kilometerskatten inte införs under denna mandatperiod uteblir 
naturligtvis även skatteintäkterna. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson: 

Kan statsrådet redogöra för vilka utlovade åtgärder som uteblir på grund av det 
minskade reformutrymmet i och med att kilometerskatten inte kommer att 
införas under denna mandatperiod?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-15
Besvaras senast
2015-04-30


